
  
Protokół Nr 5/15 

z posiedzenia Komisji Socjalno Porządkowej i Oświaty 
odbytego w dniu 21 kwietnia 2015 roku 

w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 
 

Rozpoczęcie  posiedzenia o godz. 830 

Zakończenie posiedzenia o godz. 1140 

 
Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet otworzył i prowadził posiedzenie, witając 
wszystkich obecnych. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski. 
Na podstawie listy obecności przewodniczący Komisji stwierdził, że jest niezbędne quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 4 członków Komisji Socjalno Porządkowej i 
Oświaty obecnych było 4 członków komisji. 
O terminie posiedzenia członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.  
 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
Następnie przewodniczący komisji odczytał zaproponowany porządek posiedzenia i zwrócił 
się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 
Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet wobec braku uwag do porządku posiedzenia 
Komisji, poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty  jednogłośnie (4 głosami „za”) przyjęła 
zaproponowany porządek posiedzenia komisji w brzmieniu jak niżej; 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.  Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 

2015 roku 
4. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic wiejskich, przedszkoli oraz 

klubów sportowych na terenie gminy, 
Stanowisko Komisji na sesję.  

5. Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat 
profilaktyki. 
Opinia Komisji na sesję.  

6. Sprawy różne 
7. Zamkniecie posiedzenia komisji. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący komisji zaproponował przyjęcie protokołu Nr 4/15 z dnia 24 marca 2015 
roku bez jego odczytywania. 
 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty  jednogłośnie (4 głosami „za”) przyjęła protokół Nr 
4/15 z dnia 24 marca 2015 roku bez jego odczytywania.  
 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 2015 
roku . 
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Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, 
komisja je przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez Wójta, 
Zastępcę Wójta oraz Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego, a następnie 
zaopiniowała jak niżej: 
- projekt uchwały Nr VII/34/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński.  
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, i poprosił na posiedzenie komisji 
kierownika Referatu Planowania Przestrzennego Panią Mirosławę Antczak.  
Jeżeli Gmina nie podejmie przedstawionej uchwały, to wiatraki z całą pewnością staną na 
ternie Gminy Suchań, a oddziaływanie będzie na Gminę Stargard Szczeciński poinformował 
Wójt. Właścicielem gruntu jest Pan Grzybowski, a w Barzkowicach odbyło się spotkanie z 
mieszkańcami poinformował radnych Wójt.  
W toku dyskusji Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet stwierdził, że jest bardzo ważna 
opinia społeczna w tej sprawie. Jeżeli będzie taka wola mieszkańców, to będą 
przeprowadzone konsultacje społeczne poinformował Wójt. Radny Jarosław Kornet zapytał 
czy wiatraki staną w odległości 2 km, zgodnie z uchwałą. Wójt Gminy odpowiadając 
poinformował, że ta strefa nie zostanie zachowana (będzie mniej niż 2 km.). Radny Jarosław 
Kornet – należy przyjrzeć się odległościom, aby nie było precedensu, że schodzimy poniżej 1 
km. Powinna być jednak strefa ochronna. Odpowiedzi udzieliła Mirosława Antczak 
kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, informując radnych, że jeszcze dokładnie nie 
wiadomo gdzie staną wiatraki, ale na terenie miejscowości  Golinka znajdujące się budynki 
będą centralnie w samym obszarze. 
Radny Janusz Łojko stwierdził, że ma nadzieje iż inwestor dochowa wszelkiej staranności i 
będzie przestrzegał wszystkich przepisów.  
Wójt Gminy odczytał pisma inwestora planującego w/w inwestycję informujące, że w 
przyszłości zostanie podpisane porozumienie, że gdyby postawienie farm wiatrowych nie 
doszło do skutku, to inwestor nie będzie mógł ubiegać się o odszkodowanie, a postawienie 
wiatraków daje dodatkowe dochody Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/34/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński. 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.    
 
- projekt uchwały Nr VII/35/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Z uzasadnieniem  do projektu w/w uchwały radnych zapoznała Mirosława Antczak – 
kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, stwierdzając że nie jest to budowa nowej 
linii, a przebudowa już istniejącej. 
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/35/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy Stargard Szczeciński z 
dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie ( 4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwały nr VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard 
Szczeciński. 
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Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy, który 
poinformował radnych, że rolnik prosi o uchylenie tej uchwały, ponieważ jest zainteresowany 
kupnem gruntu, a w tej chwili dzierżawi go od Agencji. 
 
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard Szczeciński. 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej 
Odry.  
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej Odry.  
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w 
projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność gminy.  
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność gminy.  
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 
Stargard Szczeciński w lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska 
Inicjatywa Rozwoju . 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta, informując 
radnych, że o członkostwo w Stowarzyszeniu ubiegają się 3 kolejne Gminy(Pyrzyce, 
Dobrzany, Ińsko) 
Przewodnicząc Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Stargard Szczeciński w 
lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska Inicjatywa Rozwoju . 
 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały 
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- projekt uchwał nr VII/41/15 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy, oraz 
poinformował radnych, że Pani Bernadeta Opalińska – kandydatka na skarbnika została 
zaproszona na sesję Rady Gminy.  
Przewodniczący Komisji po zakończeniu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 
VII/41/15 w sprawie powołania skarbnika gminy. 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/42/15 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego PN. „niebieski 
korytarz ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II” 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy, stwierdzając że 
przeciwnikami tej uchwały są rolnicy,  po podjęciu tej uchwały nie będzie wolno stosować 
nawozów. Za podjęciem tej uchwały są naciski ze środowisk ekologicznych, ale to utrudnia 
uprawę rolnikom, gdyż objęty jest bardzo duży obszar. Zastępca Wójta poinformował, że 
wpłynęło pismo od Agrofirmy Witkowo wyrażające sprzeciw podjęciu omawianej uchwale.  
Wójt Gminy przedstawił Komisji stanowisko Komisji Mienia Komunalnego i Budżetu, która 
postawiła formalny wniosek o przełożenie projektu uchwały pod obrady następnej sesji, i 
porosiła o przygotowanie informacji na temat oddziaływania omawianej uchwał na 
działalność rolników.  
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet również zgłosił wniosek o przełożenie projektu 
omawianej uchwały pod obrady następnej sesji. 
 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty jednogłośnie (4 głosami „za”) przyjęła wniosek  o 
przeniesienie projektu uchwał pod obrady następnej sesji. 
 
Ad. 4 Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej , świetlic wiejskich, przedszkoli oraz 
klubów sportowych na terenie gminy. 
 
Przewodniczący Komisji odczytał przygotowane informacje, zapytał radnych o ich opinię. 
Radny Mariusz  Klewin zapytał , skąd wynika przedstawiona ilość osób korzystających z 
Internetu w bibliotekach, czasami bywa tak, że sami pracownicy zniechęcają do odwiedzin w 
bibliotekach, kontynuując swoje zapytanie radnych poprosił o wyjaśnienia w sprawie sprzętu 
komputerowego jaki posiadają biblioteki. Włączając się do dyskusji radny Jarosław Kornet 
stwierdził, że w szkołach jest również przestarzały sprzęt komputerowy., a pracownicy 
niejednokrotnie muszą korzystać z własnego sprzętu , a jeśli chodzi o świetlice, to 
wykorzystywane są w taki sposób, jaka jest potrzeba mieszkańców. Radny Mariusz Klewin 
powiedział, że ludzie narzekają, że świetlice są tylko wypożyczane. Radny Bogdan Grabski 
poinformował radnych, że w miejscowości Barzkowice jest zatrudniana osoba do pracy w 
świetlicy w ramach funduszu sołeckiego.  
 
Komisja Socjalno Porządkowa i Oświaty przedstawioną informację przyjęła. 
Informacja stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 
 
Ad. 5 Informacja Gminnej Komisji Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na temat 
profilaktyki 
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Radni zwrócili uwagę na stosowanie dopalaczy, które są bardzo niebezpieczne ponieważ są 
jeszcze nie rozpoznane.  
Komisja Socjalno Porządkowa  i Oświaty przedstawioną informację przyjęła. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad. 6  Sprawy różne  
 
Radny  Jarosław Kornet zapytał Wójta o biuro projektowe wykonujące projekt Szkoły w 
Sownie, ponieważ projektant nie przyjmował żadnych uwag, jaki jest los tego projektu.  
Odpowiedzi udzielił Wójt, informując że biuro projektowe poprosiło o przedłużenie terminu, 
odpowiedź w tej sprawie będzie gotowa na sesję. Problemy wyszły z konserwatorem 
zabytków, dlatego też przedłużono termin o 35 dni, konkludując Wójt poinformował radnych, 
że jest to niedoskonałość zamówień publicznych. Radny Kornet zapytał, czy teraz w 
zamówieniach publicznych nie obowiązuje już najtańsza oferta, czy można już pytać o 
referencje. Wójt odpowiadając poinformował, że nie obowiązuje już najniższa cena.  
Radny Mariusz Klewin zgłosił usterki w świetlicy w Strumianach, a mianowicie elewacja w 
narożniku odpada, w ogrodzeniu występuje rdza, furtka nie działa. Radny zapytał kto dokonał 
odbioru technicznego budynku. Zaproponował, aby wziąć pod uwagę montaż bram 
ocynkowanych, wówczas posłużą dłużej bez remontu. Odpowiadając Wójt poinformował, że 
wyśle do Strumian pracownika na przegląd. 
Radny Mariusz Klewin zapytał o elewacje na ośrodku zdrowia w Pęzinie, która powinna mieć 
raczej charakter estetyczny, ponieważ budynek nie ma zbyt dużej utraty ciepła. Odpowiadając 
Wójt powiedział, że będzie wykonana elewacja Pęzinie.  
Radna Małgorzata Cieplak poinformowała, że ul. Różna w Witkowie wysypana jest żużlem, a 
jest to najbardziej  uczęszczana droga, po przejeździe samochodu pozostają tumany kurzu., 
zaproponowała, że być może należy postawić znak z ograniczeniem prędkości.  
Radny Janusz Łojko zgłosił problem ze skrzynką energetyczną BM w świetlicy w Grabowie, 
Wójt zapewnił radnego że będzie to naprawione, ale ludzie często sami psują tablice 
elektryczne, a kuchnie w świetlicach nie są przystosowanie do dużego poboru energii.  
Radny Janusz Łojko zapytał o mur wokół cmentarza, jest to problem nr 1 w Grabowie. 
Radny Jarosław Kornet, zaproponował aby ludzie, mieszkańcy wspólnie budowali ten mur. 
Następnie głos zabrał J. Makowski Zastępca Wójta informując radnych, że trwają rozmowy z 
księdzem nt. przejęcia tego obszaru. 
Radny Janusz Łojko – wspomniał o ścieżce rowerowej Grabowo-Kicko, i o problemach z tą 
inwestycja, kontynuując radny wspomniał o rodzinie z miejscowości Grabowo, która korzysta 
z wody z cmentarza, oraz to że ci ludzie nie mają prądu., radny zapytał jak można pomóc tym 
ludziom, odpowiadając wójt poinformował, że powinna się tym zająć pomoc społeczna.  
Podczas dyskusji głos zabrał Jarosław Kornet, że temat muru w Grabowie należy zakończyć, 
nie mniej jednak jest to część parafialna, kontynuując radny zwrócił uwagę na doświetlenie 
m. Grabowo, brak jest doświetlenia przejścia dla pieszych, a nie ma ograniczenia prędkości.  
Radny Mariusz Klewin zapytał co dzieje się z terenem cmentarza, oraz sprawa kaplicy 
cmentarnej jest wciąż nie załatwiona odpowiadając Zastępca Wójta poinformował, że jest 
chodzi o cmentarz to wysoki jest poziom wód, a Agencja nie dała jeszcze odpowiedzi. 
Radny Janusz Łojko zapytał o składowaną kostkę przy świetlicy, oraz o drogę od Klępina do 
Małkocina,  i zapytał czy ta droga mogłaby być remontowana w bieżącej kadencji. 
Odpowiadając Wójt poinformował, że droga do Sowna oraz Witkowo , to są najpilniejsze 
potrzeby.  
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Radny Mariusz Klewin wspomniał o drodze w Pęzinie, a konkretnie chodzi  o chodnik, jak 
była na spotkaniu Pani Łucka ze Starostwa Powiatowego, zapewniła  o uruchomieniu rezerwy 
finansowej na wykonanie, a kostkę moglibyśmy kupić np. z funduszu sołeckiego. 
Radny Jarosław Kornet, ze w Strachocinie nie była planowana inwestycja, a Wójt dodał ze 
Sowno nie wiadomo dlaczego wypadło z kolejki. W Sownie jest bardzo niebezpiecznie, a 
bezpieczeństwo dzieci przede wszystkim powinno być brane pod uwagę kontynuował swoją 
wypowiedz Jarosław Kornet.  
Radny Mariusz Klewin, zwrócił uwagę że Wodociągi spuszczają szambo do studzienek, 
wówczas powstaje duży smród przy jednym z bloków, ponieważ studzienki nie mają klap 
zwrotnych, a przecież tego robić nie wolno, mieszkańcy będą się tematowi przyglądać, 
kontynuując swoja wypowiedz radny stwierdził, że na niektórych drogach powinien być 
ustawiony znak o używaniu drogi przez samochody o określonym tonażu, ponieważ 
poniesiono koszt naprawy dróg, a ciężkie samochody te drogi niszczą. Odpowiadając Wójt 
poinformował, że te samochody wiozą płody rolne.   
Radny Jarosław Kornet zapytał o lampę na ul. Sportowej w Sownie, odpowiadając Wójt 
powiedział że będzie montaż 12 lamp, i Sowno jest przewidziane do montażu. Kontynuując 
swoją wypowiedz radny poprosił, aby ustali i przekazać do wiadomości mieszkańcom do 
kogo należy dzwonić w sprawie naprawy energii elektrycznej. Wójt udzielając odpowiedzi 
poinformował, że sprawę przekaże  dla pracownika Gminy Juliana Wójcika. 
Radny Jarosław Kornet poinformował o dziurach w drodze w miejscowości Poczernin, które 
nie zostały naprawione. 
Radny Mariusz Klewin zapytał, czy jest to zgodne z prawdą że kierowca Gminy ma odbierać 
kosiarki do naprawy z każdego sołectwa, oraz kupować części wymienne, czy jest on w stanie 
podołać tym obowiązkom. Odpowiadając Wójt poinformował, że rozezna się w sprawie i 
udzieli odpowiedzi. 
 
Ad. 7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 
                                                                                                 
                                                                                                       Przewodnicząca Komisji 
                                                                                                 Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
 
                                                                                                               Jarosław Kornet 
 
 
 
 
Protokół sporządziła; 
 
 Jadwiga Michalska  
 
         
 
 

 
 
 


